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       江西省苏达轴瓦有限公司是一家生产各类轴瓦的专业厂家。如用于汽车、卡车、工程

机械、农用拖拉机等。

       公司占地面积26666平方米，拥有一批高级工程师和经验丰富的技术人员，固定资产

5000多万元。公司拥有二十多年的轴瓦生产经验，产品远销欧洲、南美、中东、东南亚、

非洲等国家和地区。

       公司现有四条轴瓦生产线和一条半自动轴瓦生产线，为客户提供铜合金、铝合金产品。

并通过了ISO9001质量管理体系认证。

       公司坚持“科技领先、质量第一、客户至上”的经营理念。欢迎您来厂参观，我们将

是您值得信赖的合作伙伴。

       Jiangxi Suda Automobile Bearing Co.,Ltd is a professional manufacturer that produces all 
kinds of bearings. Such as for car, truck, industrial machine, agriculture tractor, and so on.
        Our company has an area of 26666 square meters, and a group of senior engineers, and ex-

perienced technicians. The fixed assets reach over 50 millions RMB. We have more than 20 ye-

ars experience for bearing production, and our products are exported to all over the world, such 
as Europe, South America, Middle East, Southeast Asia, Africa etc...
        There are four production lines and one semi-automatic line for bearing production, and we

 supply copper alloy and aluminum alloy items for our clients. We also passed ISO9001 quality 
management system certification. 
        We insists on”Leading Science and Technology, Good Quality, Customer First ”business 
philosophy. Welcome to visit our factory, and we will be your trusted partner.
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董事长寄语：
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    江西省苏达轴瓦有限公司在经历了十三年的快速成长之后，业务覆

盖世界各国。我们深信，公司上下团结一心，勤奋向上，忠诚信义，自

强不息，与时俱进，与社会各界和谐共赢，就能在竞争中不断前进，永

葆基业长青，打造百年品牌企业。
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领先技术  铸就一流产品

工 厂 一 角

领先技术，与时俱进，铸就一流产品
Leading technology, advancing with The Times, casting first-class products



以科技为先导，以质量为生命
以客户为中心，以员工为基石

苏达发展宗旨

Regard science and technology as the guide 
Regard quality as  life.

Regard client as the center 
Regard staff as the foundation stone.

Development  Aim  Of  Suda
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电话（ ）：0086-791-85989011/
传真（FAX）：0086-791-85989012
邮编（P. C）：330200
E-mail：sales@cnsuda.com
HTTP：www.cnsuda.com

TEL 85989012

总部地址：
江西省南昌市小蓝经济技术开发区后张路258号

江西省苏达轴瓦有限公司
JIANG XI SUDA AUTOMOBILE BEARING Co.,LTD

ADD: 
          Zone, Nanchang , Jiangxi

No.258 Houzhang Road, Xiaolan Economic and Technological Development  
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